
Årsmøteprotokoll for Oslo‐Akershus Handel og Kontor 
 

25. mars 2023, klokken 13:00 – 16:00 

Tillitsvalgtsenteret, Youngstorget 2B, Oslo 
 

Charlott Pedersen ønsket velkommen til årsmøtet i vårt nye flotte tillitsvalgtsenter. Vi flytta inn her i 

april og hadde offisiell åpning på selveste 1. mai i fjor – og etter dette har det vært full aktivitet både 

på dagtid og kveldstid.  

Etter en lang forberedelse og flere medlemsmøter var medlemmene våre på Krogh Optikk AS klar for 

å gå til streik for å få tariffavtale. I går var det mekling og her ble det til slutt enighet om tariffavtale 

fra 1. november 2022. Nestlederen ønsket velkommen til Tine Kråkenes fra Krogh, som på vegne av 

medlemmene mottok en bukett og stående applaus fra årsmøtet.  

Før nestlederen går over til den formelle dagsorden vil hun at vi minnes med ett minutts stillhet for 

våre kamerater som har falt bort siste årsmøteperiode. 

1 minutts stillhet 

 

Pedersen takker salen og starter på årsmøteagendaen og konstituering; 

 

Dagsorden for  årsmøtet:   

1. Valg av dirigent og referent(er) 

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

3. Beretning 

4. Regnskap 

5. Revidert budsjett 

6. Forslag som er innkommet til avdelingsstyret 

7. Bevilgninger 

8. Forslag til vedtektsendringer 

9. Valg 

 

 

Sak 1 – Valg av dirigent og referent(er) 
Charlott Pedersen redegjorde for styrets innstilling til dirigenter: 

Innstilling  fra  avdelingsstyret: 

Dirigenter:     Kateryna Bilokin og Erling Hagen 

Årsmøtet tilslutter seg innstillingen fra avdelingsstyret. 



Vedtak: Kateryna Bilokin og Erling Hagen ble enstemmig valgt til 

årsmøtedirigenter 

Nestlederen ber så de nyvalgte dirigenter opp på podiet for å overta den videre konstitueringa. 

Dirigentene takker for tillitten og går videre med valg av årsmøtesekretær 

 

Innstilling  fra  avdelingsstyret:   

Årsmøtesekretær: Charlotte Dyrkorn 

Vedtak: Charlotte Dyrkorn ble enstemmig valgt til årsmøtesekretær 

Til protokollen har fagforeninga tradisjon for at nyvalgt avdelingsstyre får fullmakt til å signere. 

Dirigentene ber om årsmøtets tilslutning til dette. 

Vedtak: Avdelingsstyret gis fullmakt til å signere protokollen 

Dirigent går deretter over til valg av tellekorps, og foreslår at Samra Ahktar og Niklas Engelsen i 

tillegg til årsmøtesekretær utgjør årets tellekorps. Årsmøtesalen tilsluttet seg dette. 

Vedtak: Tellerkorpset består av Samra Ahktar, Nikals Engelsen og Charlotte 

Dyrkorn 

 

Sak 2 – Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Innkalling til årsmøtet ble sendt ut til medlemmene 23. februar med en påminnelse utsendt på mail 

24. mars. I tillegg er årsmøtet annonsert på vår facebook‐side og via annonse i lokalaviser. Årsmøtet 

er åpent for alle medlemmer og det var møtt opp totalt 48 medlemmer og 1 gjest. 

Innkalling og dagsorden for årsmøtet ble tatt opp til votering. 

Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent 

 

 

 



Dirigentene la deretter frem forslag på forretningsorden som ble lest opp i sin helhet. 

Forretningsorden: 

1. Til å lede møtet velges 2 dirigenter 

2. Til å føre protokoll velges 1 årsmøtesekretær 

3. Det velges tellekorps, bestående av 2 årsmøterepresentanter og årsmøtesekretæren 

4. Forslag må leveres skriftlig til dirigentene, undertegnet med vedkommendes navn og 

representantnummer. Forslag kan ikke opptas etter at strek er satt eller når avslutningen 

av en debatt er vedtatt. Forslag som ikke har forbindelse med de saker som er oppført 

på dagsorden, kan ikke behandles.  

5. Ingen har rett til ordet mer enn 2 ganger i samme sak. Unntatt for innledningsforedrag 

er taletiden 5 minutter for første og 3 minutter for andre innlegg i samme sak. 

Dirigenten har rett til, når den finner det påkrevet, å stille forslag om ytterligere 

tidsbegrensning og strek med de inntegnede talere. 

6. Avstemning foregår ved håndsopprekning med stemmekort. Skriftlig avstemning kan 

brukes når dirigenten finner det påkrevet eller når årsmøtet beslutter det med simpelt 

flertall.  

7. Alle medlemmer i avdelingen som er tilstede på årsmøtet har stemmerett 

8. Til forretningsorden tillates kun 1 minutt taletid, og det gis ikke anledning til å ta ordet til 

forretningsorden mer enn 1 gang i hver sak. 

 

Dirigentene spør om årsmøtet kan godkjenne forretningsorden. 

Vedtak: Forretningsorden ble vedtatt 

 

Sak 3 – Beretning 
Dirigentene ga ordet til nestleder Charlott Pedersen som legger frem styrets beretning for 2022. 

Pedersen gikk gjennom beretningens hovedpunkter. Den var trykket opp og delt ut til alle deltakere, 

samt lagt ut på nettsidene sammen med sakspapirene til årsmøtet i forkant.  

Etter redegjørelsen åpnet dirigentene for generell debatt. 

Til ordet:  

  13   Jakob Wang 

  31  Ingunn Gjerstad 

  26  Sebahudin Seceragic 

  4  Fawsi Adem 

  40  Andreas Lindrupsen 

  44  Kjetil Neskvern 



  33  Jan Christian Kaltenborn 

  25  Kim Emil Halvorsen 

  32  Kateryna Bilokin 

  9  Henrik Drivenes 

 

Etter Drivenes sitt innlegg er det ikke flere inntegnede talere. Dirigent gikk til votering, de som 

godkjenner styrets beretning forholder seg i ro, de som er uenige viser dette med stemmetegn.  

Vedtak: Årsberetningen 2022 ble godkjent 

 

Sak 4 – Regnskap 
Dirigentene opplyser årsmøtet om at vi nå skal over på neste punkt, regnskapet. Styremedlem Fawsi 

Adem inviteres opp for å legge frem fagforeningas regnskap, revisors beretning og fondsrapporten 

fra ODIN. Adem la frem en grundig redegjørelse.  

Etter Adems redegjørelse åpnet dirigentene for debatt. 

Følgende hadde ordet: 

  39  Håkon Magnussen 

  1  Charlott Pedersen 

 

Etter Pedersens innlegg var det ikke flere inntegnede. Dirigent opplyser om at nå skulle egentlig 

kontrollkomiteens leder, Bjørn Christensen, bli invitert opp for å orientere om kontrollkomiteens 

arbeid. Leder måtte melde forfall rett før møtet, dirigent velger derfor å lese opp rapporten fra 

Kontrollkomiteen i sin helhet.  

Dirigentene går til godkjenning av regnskap og tilhørende dokumenter. 

Vedtak: Regnskap med underliggende fondsrapport er enstemmig godkjent 

 

Sak 5 – Revidert budsjett 
Dirigentene orienterte om at det ikke forelå noe revidert budsjett til årsmøtet, dagsordenpunktet 

utgår derfor. 

 

Til forretningsorden:    

  13  Jakob Wang 

 



Dirigenten setter pause klokken 14:14 – ber salen om å være på plass til klokken 14:30. 

Møtet startet opp igjen klokken 14:32 

 

Dirigentene inviterer først opp nestleder Charlott Pedersen til å svare på Wangs spørsmål. Grunnen 

til at det ikke er fremlagt noe revidert budsjett er at det er kun avdelingas midler vi kan vedta her, all 

aktivitet ligger nå i regionen på 200‐serien, det er ingen aktivitetskostnader på avdelingens eget 

budsjett.  

Dirigentene opplyste også om at vi nå etter pausen er 46 stemmeberettigede, det er 2 

representanter som har vært nødt til å dra fra møtet.  

 

Sak 6 – Forslag som er innkommet til avdelingsstyret 
Dirigentene gikk så videre til å behandle innkomne forslag. Det var kommet inn 4 forslag innen 

fristen. Avdelingsstyret har tilsluttet seg 3 av forslagene, mens ett var foreslått oversendt til 

Forhandlingsavdelingen i Handel og Kontor sentralt.  

Dirigentene inviterer styremedlem Oddbjørn Snekkerbakken som redegjør for forslagene og styrets 

innstilling.  

 

Forslag 1  Innsendt av Kjetil Neskvern    Valgvake  for  våre medlemmer 

Forslag om at avdelingen arrangerer en valgvake for medlemmene på valgdagen. 

Innsendt 29. november 2022 

Innstilling fra avdelingsstyret:  Tiltres 

 

Forslag 2  Innsendt av Jakob Wang    Tariffavtaleteksten 

I dag er veldig tungvint å lese avtaleverket man omhandler for eksempel 

standardoverenskomsten. Det bør være så enkelt at man skjønner hva det handler om.  

Handel og kontor Oslo og Akershus mener: 

Avtaleverket uansett avtale bør være lett lest og enkel å forstå slik man skjønner det som 

leses. Forbundet sammen forhandling motpart bør utarbeide en felles mal for alle avtaler og 

gjøre enkelt å lese og forstå ord og begreper. Slik de som faktisk er en del av avtalen 

skjønner hva det går ut på. 

Innsendt 11. mars 2023 

Innstilling fra avdelingsstyret: Oversendes forhandlingsavdelingen i HK for vurdering. 

 

Forslag 3  Innsendt av HK‐klubben i LO    Uttalelse  Ukraina 

Årsmøte til Oslo‐Akershus HK støtter Ukrainas kamp for frihet og selvstendighet 



Vi fordømmer Russlands ulovlige og brutale invasjon av sitt naboland. Våre 

fagforeningskamerater på begge sider trekkes inn i en konflikt de ikke har bedt om, mange 

har mistet livet og det sivile samfunnet lider på alle mulige vis. Russland må legge ned 

våpnene og væpnede styrker trekkes ut. 

Årsmøte til Oslo‐Akershus HK ønsker en kraftfull humanitær innsats der Norge bidrar med 

økonomi og kompetanse i det viktige gjenoppbyggingsarbeidet som må komme i gang 

umiddelbart i et fritt Ukraina. 

 

Innsendt 10. mars 2023 

Innstilling fra avdelingsstyret:  Tiltres 

 

Forslag 4  Innsendt av avdelingsstyret    Uttalelse  streik Fellesforbundet 

Støtte til de streikende for tariffavtale 

Tariffavtaler utgjør selve fundamentet i den norske arbeidslivsmodellen. Norge har 

sammenliknet med andre land en høy organisasjonsgrad, både blant arbeidstakere og 

arbeidsgivere. Gjennom medlemskap i en fagforening forhandler arbeidstakerne kollektivt 

om lønns‐ og arbeidsvilkår. Dette enten direkte med arbeidsgiver eller ved at arbeidsgiver er 

medlem i en arbeidsgiverforening. Forhandlingsresultatet fastsettes i en tariffavtale som 

hele bransjer forholder seg til.   

Husavtaler er ikke det samme som tariffavtaler! Husavtalene inngås mellom partene lokalt 

på bedriften, men maktforholdet mellom disse partene er ikke lik. Det er vanskelig å stå 

alene som arbeider opp mot bedriftens ledelse og eiere – derav tryggheten med 

fagforeningene, bransjetariffene og LO. 

Streikene som nå pågår i 360 Logistics og Olivia i Hegdehaugsveien er eksempler på streiker 

vi ikke vil ha, men hvor man ikke har noe valg. Ved å inngå (ofte) dårligere avtaler lokalt 

smuldrer man opp det kollektive ansvaret partene i bransjene tar – konkurranseforholdene 

vris slik at lønn er det som kan kuttes på. 

Årsmøtet i Oslo‐Akershus Handel og Kontor støter opp om de streikende på Olivia og 360 

Logistics – ordna forhold gjennom tariffavtaler burde vært en selvfølge i 2023! 

Innsendt 11. mars 2023 

Innstilling fra avdelingsstyret:  Tiltres 

 

Dirigentene åpnet for debatt, alle forslagene under ett. Følgende hadde ordet: 

Til ordet:    

  13  Jakob Wang 

  2  Charlotte Dyrkorn 

  12  Erling Hagen 

 



 

Dirigentene opplyste om at det ikke er flere inntegnede og går så til votering. 

Vedtak: Forslag 1, Valgvake for våre medlemmer tiltres enstemmig 

 

Vedtak: Forslag 2, Tariffavtaleteksten. Styrets innstilling tiltres enstemmig 

 

Vedtak: Forslag 3, Uttalelse Ukraina tiltres enstemmig 

 

Vedtak: Forslag 4, Uttalelse streik Fellesforbundet tiltres enstemmig 

 

 

Sak 7 – Bevilgninger 
Dirigentene inviterer varastyremedlem Henrik Drivenes som går gjennom avdelingsstyrets innstilling 

til bevilgninger. Det var totalt innkommet 11 søknader, avdelingsstyret innstiller på kr. 5.000,‐ til 

hver, totalt kroner 55.000,‐ i bevilgninger fra årsmøtet. Alle søknadene og begrunnelsene var lagt ut 

på nettsidene og delt ut til årsmøtedeltakerne. Følgende søknader på bevilgninger var innkommet:  

Forslagsstiller        Beløp 

Framfylkingen          Avdelingsstyret       5000,‐ 

«Somliga går med trasiga skor»     Avdelingsstyret       5000,‐ 

Norsk Folkehjelp         Avdelingsstyret       5000,‐ 

Manifest Media         Avdelingsstyret       5000,‐ 

Kvinner på tvers        Avdelingsstyret       5000,‐ 

Støttekomiteen for Vest Sahara     Avdelingsstyret       5000,‐ 

Alternativ Energikommisjon/Industriaksjonen  Avdelingsstyret       5000,‐ 

Nyliberalismen og arbeiderbevegelsen    Avdelingsstyret       5000,‐ 

Palestinakomiteen        Gjermund Skaar      5000,‐ 

CTC Havana          Sissel Weholdt og Ingunn Gjerstad  5000,‐ 

Foreningen fotballbaner for … Qamishlo  Avdelingsstyret       5000,‐ 

Totalt: 55 000,‐ 



 

 

Dirigentene åpner så for debatt. Ingen tegnet seg til denne saken. 

 

Dirigent foreslår samlet votering, alle søknadene under ett.  

Vedtak: Avdelingsstyrets innstilling til årsmøtebevilgninger enstemmig vedtatt 

Sak 8 – Forslag til vedtektsendringer 
Dirigentene inviterer styremedlem Fawsi Adem som orienterer om avdelingsstyrets innstilling til 

vedtektsendringer.  

 

Vedtektsendringer – innkomne forslag innen fristen: 

Ny tekst understreket, strøket tekst fjernes.  
 
 

V1 ‐ § 1 Formål, første avsnitt 

Avdelingens oppgaver er nedfelt i forbundets normalvedtekter for avdelingene, § 1 og i 

retningslinjer for Region Øst. 

Begrunnelse:     Dette grunnet at avdelingen er en juridisk egen enhet og oppgavene 

til avdelingen er nedfelt i forbundets normalvedtekter samt avdelingenes egne vedtekter. 

Regionen er en juridisk og økonomisk del av forbundet og skal følge de samme vedtektene. 

Forslagsstiller:    Fawsi Adem 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 
 
 

V2 ‐ § 1 Formål, første avsnitt 

Legge til i første setning;  

…og avdelingens egne vedtekter. 

 

Begrunnelse:    Vi har vedtektsfestet egne oppgaver som ikke er i normalvedtektene, 

Forslagsstiller:     Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 
 
 
 



V3 – § 2 Organer – endre rekkefølge 

Avdelingens organer er: 

‐ Årsmøte 

‐ Representantskap 

‐ Styre 

‐ Arbeidsutvalg 

‐ Representantskap 

‐ Medlemsmøte 

‐ Bransjeutvalg 

‐ Handel og Kontors pensjonistforening i Oslo 

‐ Lillestrøm og omegn Handel og Kontors pensjonistforening 

 

Begrunnelse:    Flytter representantskap opp over styret da dette er den riktige 

rekkefølgen.  

Forslagsstiller:    Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 
 
 

V4‐ § 3.8 ‐ språkvask 

3.8. Vedtektsendringer, som bare kan bare foretas av årsmøtet. Ved vedtektsendringer 

kreves det at 2/3 av de avgitte stemmer er for endringene. Benkeforslag om endringer i 

vedtektene kan ikke tas opp til behandling på årsmøtet uten at det har sammenheng med 

forslag som er satt fram på vanlig måte. 

Endringene skal godkjennes av forbundsstyret. 

 

Begrunnelse:    Språkvask, riktigere setning.  

Forslagsstiller:    Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 
 
 

V5 ‐ § 3.9 b) valg til representantskap i regionen 

b)   representantskap bestående av 30 faste og 30 varamedlemmer som velges for to (2) år. 

Dette utgjør også avdelingens representanter til regionens representantskap. 

 

Begrunnelse:    Vi må organisere oss på en annen måte for å sikre at vi bruker mer 

tid på medlemmene og mindre på møter. Årsmøte i OAHK er avdelingens høyeste organ. De 

velger et styre som skal gjennomføre de fattede vedtakene og den daglige driften av 



avdelingen. I tillegg så velges det et representantskap som både skal vara med å utforme 

aktivitetene og påse på at avdelingen gjennomfører sitt arbeid i tråd med vedtakene. 

Avdelingsstyre skal rapportere om sine aktiviteter og økonomien til representantskapet. 

 

Avdelingsstyre er representantene for foreningen utad også ovenfor forbundet. Derfor er 

det mer naturlig at avdelingsstyre er dem som følger opp at de aktivitetene og intensjoner 

som representantskapet/årsmøte i avdelingen vedtar blir gjennomført i 

forbundsorganet(regionen) og blir holdt ansvarlig for dette. 

Dette vil gi tydeligere styringslinje og ansvarsdeling mellom årsmøte, representantskap og 

avdelingsstyret 

Ref. også forslag V9 

Forslagsstiller:    Fawsi Adem 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 

V6 ‐ § 3.9 d) revisor, stryke overflødig tekst, språkvask 

d) revisor. Valg av revisor gjøres på årsmøtet. 

Begrunnelse:     § 3.9.d) er Årsmøte skal behandle – valg av – revisor. Det er da 

unødvendig med en tekstlinje etter som sier at valg av revisor gjøres på årsmøtet 

Forslagsstiller:    Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 

 

V7 – Nytt bokstav g) i § 3.9 – valg til regionens og forbundets organer 

g) valg av representanter med vara til regionens og forbundets valgte organer etter enhver 

tids gjeldende retningslinjer og vedtekter. Avdelingas representanter i regionen tiltrer og 

velger avdelingas vedtak til de valgte organer.  

 

Begrunnelse:    Avdeling Oslo‐Akershus HK er nå den eneste avdelingen i region Øst. 

For å etterkomme ønske om færre dobbeltmøter og mindre representanter i regionens 

organer foretas valget av representantskapet i avdelinga (disse utgjorde tidligere 

representantskapet i regionen). Disse sendes så inn til regionen som formelt, etter 

retningslinjer og vedtekter, velger og evt. videresender innstilling til forbundet. Dette for å 

sikre at valg av representanter til valgte organ foretas av medlemmene og ikke noen få 

sentrale tillitsvalgte.  

Forslagsstiller:    Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 



 
 
 

V8 – Stryke dagens 3.10, første avsnitt 

Innstille på avdelingens kandidater til regionens organer; 

representantskapet, regionstyret, kontrollkomiteen og valgkomiteen i henhold til region Østs 

retningslinjer. Alle medlemmer i avdelingen er valgbare, unntatt er ansatte tillitsvalgte. Alle 

medlemmer i avdelingen er valgbare, unntatt er ansatte tillitsvalgte.  

 

Begrunnelse:    Ref. forslag V7 – dette er nå ivaretatt av ny § 3.9 g)  

Forslagsstiller:    Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 
 
 

V9 ‐ § 7 Avdelingsrepresentantskapet, første avsnitt 

Representantskapet i avdelingen består av avdelingens representanter og 

vararepresentanter til representantskapet i Handel og Kontor Region Øst – (30 + 30) i alt 60 

representanter 

 

Begrunnelse:    Ref. forslag V5  

Forslagsstiller:    Fawsi Adem 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 
 
 

V10 – Nytt kulepunkt nr. 5 i § 7 – valg til regionens og forbundets organer 

nødvendige valg og suppleringsvalg av representanter med vara til regionens og forbundets 

valgte organer etter enhver tids gjeldende retningslinjer og vedtekter. Avdelingas 

representanter i regionen tiltrer og velger avdelingas vedtak til de valgte organer.  

 

Begrunnelse:    Avdeling Oslo‐Akershus HK er nå den eneste avdelingen i region Øst. 

For å etterkomme ønske om færre dobbeltmøter og mindre representanter i regionens 

organer foretas valget av representantskapet i avdelinga (disse utgjorde tidligere 

representantskapet i regionen). Disse sendes så inn til regionen som formelt, etter 

retningslinjer og vedtekter, velger og evt. videresender innstilling til forbundet. Dette for å 

sikre at valg av representanter til valgte organ foretas av medlemmene og ikke noen få 

sentrale tillitsvalgte.  



Forslagsstiller:    Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 
 
 

V11 – Ny § 9 Ungdomsutvalg, øvrige §§ forskyves 

§ 9 Ungdomsutvalg 

Avdelingen har et ungdomsutvalg. Ungdomsutvalget velges av og blant avdelingens unge 

medlemmer i ett eget møte. Avdelingens medlemmer under 35 år er valgbare til utvalget.  

Det velges et styre på minst fem (5), høyst ni (9) medlemmer, i tillegg til minst tre (3) 

varamedlemmer. Det skal blant disse velges en leder, 1‐2 nestleder(e) og sekretær som 

utgjør ungdomsutvalgets arbeidsutvalg.  

Styremedlemmer velges for en periode på̊ to (2) år, dog slik at ikke alle er på̊ valg samtidig. 

Varamedlemmene velges for en periode på ett (1) år.  

Ungdomsutvalgets årsmøte skal også̊ vedta en handlingsplan for den kommende perioden. I 

tillegg skal årsmøtet fremlegges en beretning for forrige periodes arbeid. 

Begrunnelse:    Normalvedtektene for avdelingene har en paragraf for 

ungdomsutvalg, det har ikke våre vedtekter. Vi foreslår følgende ny § 9 hvor dagens praksis 

vedtektsfestes. Øvrige §§ forskyves.   

 

Forslagsstiller:    Ungdomsutvalget i Oslo‐Akershus HK 

Styrets innstilling:   Tiltres med tillegg av «…som skal avholdes innen utgangen av april 

hvert år» i andre setning, første avsnitt.  

Ny § 9 første avsnitt:  Avdelingen har et ungdomsutvalg. Ungdomsutvalget velges av og 

blant avdelingens unge medlemmer i ett eget møte som avholdes innen utgangen av april 

hvert år. Avdelingens medlemmer under 35 år er valgbare til utvalget. 

 
 
 

V12 ‐ § 10 Økonomi, endring i 2. og 3. avsnitt 

Budsjettet skal ha som basis kontingentinntektene/den medlemsmessige situasjon i 

avdelingen. 

Avdelingens budsjett deles opp i to deler hvor den ene delen utgjør avdelingens utgiftsside 

som settes opp som en av hovedpostene i regionens budsjett og regnskap og hvor den andre 

delen er et eget særbudsjett basert på avkastning av avdelingens formue som ikke skal inngå 

som en del av regionens budsjett. 

 



Begrunnelse:    Fra 1. januar 2024 er målet at alle kontingentmidler avdelingen har 

krav på etter forbundets vedtekter skal utbetales til avdelingen og regnskapsførers her. 

Forslagsstiller:    Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 

V13 – undertegnelse, §11 – 2 kulepunkt 

Alle regnskap skal være undertegnet av avdelingens leder og regionskontorleder nestleder. 

 

Begrunnelse:     Det er fagforeningas leder og nestleder som undertegner på vegne 

av styret i dag. Regionkontorleder er ikke en del av fagforeningas valgte organisasjon.  

Forslagsstiller:    Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 
 

V14 – Revisjon, §11 ‐ 3. kulepunkt 

Revisjon av avdelingens regnskaper utføres i henhold til regionens retningslinjer gjeldende 

lover og regler. 

Begrunnelse:    Ref. forslag V11, regnskapet skal i sin helhet ligge i avdelingen.  

Forslagsstiller:    Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 

V15 – Kontrollkomiteen, §11 siste avsnitt 

Komiteen skal gjennomgå avdelingens årsregnskap og gi uttalelse til årsmøtet om 

resultatregnskapet og balansen bør fastsettes som avdelingens regnskap. Kontrollkomiteen 

skal hvert år gi melding til årsmøtet om sitt arbeid. Får komiteen kjennskap til betydelige 

forsømmelser, feil eller misligheter av større betydning eller rekkevidde, skal den straks ta 

dette opp med regionskontorleder og/eller avdelingsstyret. Kontrollkomiteen skal ved behov 

samarbeide med revisor og innkalle revisor til sine møter. 

Begrunnelse:    Ref. forslag V12 – regionkontorleder er ikke en del av fagforeningas 

valgte organisasjon 

Forslagsstiller:    Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 

 



V16 – Administrasjon, § 12 

Regionskontoret i Oslo utfører alle administrative arbeidsoppgaver for avdelingen etter 

avtalt behov. 

Begrunnelse:    Endret til dagens faktiske forhold 

Forslagsstiller:    Avdelingsstyret 

Styrets innstilling:  Tiltres 

 

 

V17 ‐ Generell fullmakt 

Avdelingsstyret gis fullmakt til å rette opp språkvask og evt. skrivefeil og 

henvisningsfeil/mangler i vedtektene.  

Begrunnelse:    I tilfelle feil etter redigering av vedtektene 

Forslagsstiller:    Avdelingsstyret  

Styrets innstilling:  Tiltres 

 

Dirigentene takker Adem for redegjørelsen og åpnet for debatt. 

 

Følgende hadde ordet: 

 

  40   Andreas Lindrupsen 

1 Charlott Pedersen 

4  Fawsi Adem 

  25  Kim Emil Halvorsen 

  16  Samra Akhtar 

  2  Charlotte Dyrkorn 

 

Til forretningsorden:  13  Jakob Wang 

 

16  Samra Akhtar 

2  Charlotte 

 

 

 

Da det ikke var kommet inn flere til talerlisten gikk dirigenten videre til votering, alle forslagene 

under ett siden det ikke var innkommet noen endringsforslag.  

 

Fra årsmøtesalen kom det et ønske om at gjeldende vedtekter også legges ved sakspapirene slik at 

man enklere kan følge endringene som er foreslått.  

 

V1 – 17 Enstemmig vedtatt 



Sak 9 – Valg 
Dirigentene opplyser om at vi nå har kommet til dagsordens siste punkt, valg. De inviterer 

valgkomiteens leder Tormod Aarum som la frem valgkomiteens innstilling. Valgkomiteen har i tillegg 

til Aarum bestått av: Sissel Weholdt, Håvard Sundquist, Li Mei Berglid og Kim Emil Halvorsen. De 

startet arbeidet i januar da det ble sendt e‐post til alle medlemmer, og har mottatt flere forslag både 

før og etter fristen. De har avholdt flere møter, både fysiske og digitale møter. 

Etter fjorårets ønske er også overenskomst tatt med for hver person i fremlagt forslag fra 

valgkomiteen.  

Valgkomiteens innstilling ble offentliggjort på fagforeningas nettsider lørdag 18. mars, i tråd med 

vedtektene.  

Aarum går deretter videre på komiteens innstilling til nytt styre, både styremedlemmer og 

varamedlemmer. Deretter redegjør han for komiteens innstilling til kontrollkomite.  

Aarum opplyste om at komiteen har foretatt noen endringer på innstillingen til representantskapet 

og vararepresentanter til avdelingens representantskap og LO i Oslos representantskap.  

Foreslått vararepresentant nr. 7 til representantskapet i avdelinga har trukket seg, Lisa Wensberg fra 

HK Fagbevegelse. Valgkomiteens leder foreslår at HK Fagbevegelses vararepresentanter flyttes opp 

og at det settes inn ny 20. vararepresentant fra HK Fagbevegelse. Korrigeringene er som følger: 

Aleksander Kvedalen, opprinnelig innstilt som 8. vara blir ny 7. vara. Kim Tomas Klevengen, 

opprinnelig innstilt som 20. vara blir ny 8. vara. Valgkomiteens forslag på ny 20. vara er Liv Anna 

Lindman fra HK Fagbevegelse.  

Aarum gikk deretter til endringene på LO i Oslos representantskap. Lisa Wensberg var innstilt som 

10. representant her. Valgkomiteen innstiller Charlotte Dyrkorn på denne plassen, de øvrige 

vararepresentantene rykker opp en plass og 16. vararepresentant foreslås til Liv Anna Lindman.  

I tillegg gjort oppmerksom på at 3. varaplass til LO i Oslos representantskap ikke har arbeidsplass i 

Oslo, ny innstilling fra valgkomiteen er Kim Visnes fra Ikea. 

De nye innstillingene ble delt ut til årsmøtets representanter. 

 

8 Ellen Merete Thollefsen 

9 Henrik Drivenes 

22  Siri Møllendal 

32  Kateryna Bilokin 

1  Charlott Pedersen 

13  Jakob Wang 

2  Charlotte Dyrkorn 

 

Følgende endringsforslag ble levert inn under debatten:  

Innlevert av 8 Ellen Merete Thollefsen 

Bytte plass i avdelingens representantskap. Representant 7. Adrian Torres og 

vararepresentant 12. Dalwinder Singh bør bytte plass.  

 



Innlevert av 22 Siri Møllendal og Marjan Mohammedzadaezami 

Bytte vararepresentant i avdelingas representantskap. 5. vararepresentant Marjan 

Mohammedzadaezami da hun skal flytte ut av Oslo og Akershus blir erstattet av Romaysa 

Atif fra Kihks Glassmagasinet, samme klubb som Marjan tilhører i dag. 

   

Leder av valgkomiteen inviteres opp for å oppsummere debatten og stiller seg bak endringsforslaget 

som gjelder 5. vararepresentant i av delingas representantskap. 

 

Dirigentene anser så den generelle debatten for over og går videre til valgene. 

Først ut er avdelingsstyrets nestleder. 

Innstilling fra valgkomiteen:    Charlott Elise Austbø Pedersen 

Charlott Pedersen er valgt som nestleder ved akklamasjon 

Dirigentene gratulerer Pedersen med gjenvalg. 

Videre foreslår de å ta alle styremedlemmer og varamedlemmer til avdelingsstyret under ett. 

Årsmøtet tilsluttet seg dette.  

Styremedlemmer:   Fawsi Adem og Trine Dahlstrøm, begge for 2 år 

Varamedlemmer:   i rekkefølge; Magnhild Otnes, Henrik Drivenes, Daniel Walter, Ellen Merete 

Thollefsen, Kateryna Bilokin og Morten Hermansen 

Styremedlemmer og varamedlemmer er valgt ved akklamasjon 

Dirigentene gratulerer fagforeninga med nytt styre. 

Etter årsmøtets valg består nå styret av:  

Verv  Avdelingsstyret  Valgperiode 

Leder   John Thomas Suhr  1 år 

Nestleder  Charlott Austbø Pedersen  2 år  

Sekretær  Charlotte Dyrkorn  1 år 

Kasserer  Mikael Kristoffersen  1 år 

1. styremedlem  Fawsi Adem  2 år 

2. styremedlem  Rozina Nazar  1 år 

3. styremedlem  *Mathias L. Høyning  * 

4. styremedlem  Trine Dahlstrøm  2 år 

5. styremedlem  Oddbjørn Snekkerbakken  1 år 

     
1. varamedlem  Magnhild Sofie Otnes  1 år  

2. varamedlem  Henrik Drivenes  1 år  



3. varamedlem  Daniel Walter  1 år  

4. varamedlem  Ellen Merete Thollefsen  1 år  

5. varamedlem  Kateryna Bilokin  1 år  

6. varamedlem  Morten Hermansen  1 år  

 

*Mathias L. Høyning er ungdomsrepresentant. Ungdommen velger selv sin representant til styret.  

 

Videre går dirigentene til valg av nytt representantskap for avdelinga.  

Her er det kommet inn 2 endringsforslag.  

Dirigentene velger først til forslaget vedr. ombytting av representant 7 og vararepresentant 12.   

Innlevert av 8 Ellen Merete Thollefsen 

Bytte plass i avdelingens representantskap. Representant 7. Adrian Torres og 

vararepresentant 12. Dalwinder Singh bør bytte plass.  

 

Dirigentene ber de som er enige med valgkomiteens innstiling om å forholde seg i ro, de som er enig 

med forslagsstiller viser det med stemmetegn – og det stemmes. Dirigent tar så opp kontra.  

Vedtak: Valgkomiteens innstilling vedtatt med overveldende flertall. 

 

Dirigentene går så til endringsforslag innlevert av Møllendal og Mohammedzadaezami 

Innlevert av 22 Siri Møllendal og Marjan Mohammedzadaezami 

Bytte vararepresentant i avdelingas representantskap. 5. vararepresentant Marjan 

Mohammedzadaezami da hun skal flytte ut av Oslo og Akershus blir erstattet av Romaysa 

Atif fra Kicks Glassmagasinet, samme klubb som Marjan tilhører i dag. 

 

Dirigentene ber de som er enige med valgkomiteens innstiling om å forholde seg i ro, de som er enig 

med forslagsstiller viser det med stemmetegn – og det stemmes. 

 

Vedtak: Ny 5. vararepresentant Romaysa Atif valg ved akklamasjon 

Så tar dirigentene opp valgkomiteens forslag med de endringer redegjort for. Det voteres over 

representantskapet i sin helhet.  

 



Avdelingens representantskap med vara er valgt ved akklamasjon 

Fagforeningas representantskap etter valget i sin helhet:  

Verv   Oslo‐Akershus HKs representantskap 

1. representant  John Thomas Suhr 

2. representant  Charlotte Dyrkorn 

3. representant  Fawsi Adem 

4. representant  Charlott Austbø Pedersen 

5. representant  Tore Vea Berghagene 

6. representant  Rozina Nazar 

7. representant  Adrian Torres 

8. representant  Trine Dahlstrøm 

9. representant  Daniel Walter 

10. representant  Ellen Merete Thollefsen 

11. representant  UNGDOMSREPRESENTANT 

12. representant  Karl Joakim Severin Fjeldstad 

13. representant  Kan Min Lin 

14. representant  Morten Hermansen 

15. representant  Kateryna Bilokin 

16. representant  Andreas Lindrupsen 

17. representant  Siri Nantiya Leithe 

18. representant  Tormod Aarum 

19. representant  Hege Brandhaug 

20. representant  Oddbjørn Snekkerbakken 

21. representant  Magnhild Sofie Otnes 

22. representant  Sabahudin Seceragic 

23. representant  Mona Øyen 

24. representant  Mikael Kristoffersen 

25. representant  Aicha A Traoré 

26. representant  Henrik Drivenes 

27. representant  Hilde Moshølen 

28. representant  Susanna Rasay 

29. representant  Silje Hatmyr 

30. representant  Rehema Abdul Wahab 

   

   

Verv   Oslo‐Akershus HKs representantskap vara 

1. vararepresentant  Una Pasovic 

2. vararepresentant  Håvard Lundkvist 

3. vararepresentant  Alejandra Patricia Castro Cruz 

4. vararepresentant  Thomas Hagen Grøvslien 

5. vararepresentant  Romaysa Atif 

6. vararepresentant  Jan Christian Kaltenborn 

7. vararepresentant  Alexander Kvedalen 

8. vararepresentant  Kim Thomas Klevengen 



9. vararepresentant  Elin Dyrdahl 

10. vararepresentant  Omer Sahar 

11. vararpresentant  Malena Sif Asbjarnardottir 

12. vararepresentant  Dalwinder Singh 

13. vararepresentant  Carina Dahl 

14. vararepresentant  Bjørn Berdahl 

15. vararepresentant  Elise Stokken  

16. vararepresentant  Fredrik Alexander Tur Liseth 

17. vararepresentant  Monica Nilsen 

18. vararepresentant  Leif Niklas Engelsen 

19. vararepresentant  Mari Skogli 

20. vararepresentant  Liv Anna Lindman 

21. vararepresentant  Nathalia Shazina Rutger Lindseth 

22. vararepresentant  Atle Teigen 

23. vararepresentant  Cora Maria Kløvstad 

24. vararepresentant  Tomas Søberg 

25. vararepresentant  Wenche Grønnmyr  

26. vararepresentant  Jarle Bjørnerud 

27. vararepresentant  Hege‐Cecilie Fodnes 

28. vararepresentant  Per‐Arne Kristoffersen 

29. vararepresentant  Siri Elise Lindsveen 

30. vararepresentant  Ken Morgan Bull Fagerholt 

 

 

Dirigentene går så videre til valg av representanter til LO i Oslos representantskap. 

Faste representanter – under ett – valgt ved akklamasjon 

Vararepresentanter til LO i Oslo – under ett – valgt ved akklamasjon 

 

Våre representanter til LO i Oslos representantskap i sin helhet etter valget består da av:  

1. representant  Fawsi Adem  

2. representant  Nina Skranefjell  

3. representant  John Thomas Suhr  

4. representant  Magnhild Sofie Otnes  

5. representant  Mikael Kristoffersen  

6. representant  Kan Min Lin  

7. representant  Andreas Lindrupsen  

8. representant  Hilde Moshølen  

9. representant  Kart Joakim Severin Fjeldstad 

10. representant  Charlotte Dyrkorn 

11. representant  Oddbjørn Snekkerbakken  



12. representant  Una Pasovic  

13. representant  Dalwinder Singh  

14. representant  Marita Westervik Henriksen 

15. representant  Rehema Abdul Wahab 

16. representant  Charlott Austbø Pedersen  

   

1. vararepresentant  Mathias Høyning 

2. vararepresentant  Malena Sif Asbjarnardottir  

3. vararepresentant  Kim Visnes  

4. vararepresentant  Susanna Rasay  

5. vararepresentant  Sabahudin Seceragic  

6. vararepresentant  Silje Hatmyr  

7. vararepresentant  Henrik Drivenes  

8. vararepresentant  Alejandra Patricia Castro Cruz  

9. vararepresentant  Torgrim Kokaas  

10. vararepresentant  Hanne Berit Nøstvik  

11. vararepresentant  Tor‐Espen Stenerud  

12. vararepresentant  Kamilla lzabella Tecza  

13. vararepresentant  Magnus Buflod  

14. vararepresentant  Erik Eikedalen  

15. vararepresentant  Håvard Lundkvist  

16. vararepresentant  Liv Anna Lindman 

 

Deretter er valget kommet til ny kontrollkomite. Leder er ikke på valg, så dirigentene behandler hele 

valgkomiteens innstilling under ett. 

Kontrollkomiteens medlemmer og varamedlemmer valgt ved akklamasjon for 1 år 

Kontrollkomiteen etter valget består da i sin helhet av; 

Leder    Bjørn Arne Christensen 

Medlem  Berit Aaker 

Medlem  Øivind Tord Lier 

1. vara    Sissel Traavik 

2. vara    Arne Bernhardsen 

3. vara    Jorunn Martinsen 

 

 

Det siste som gjenstår fra valgkomiteens innstilling, er valg av revisor. Denne legges frem til votering: 

Som revisor for avdelingen er Ernst & Young AS valgt ved akklamasjon 

 



Med dette er alle valg som valgkomiteen har innstilt på unnagjort, men dirigentene opplyser 

årsmøtet at vi enda ikke er ferdig. Det gjenstår nå valg av ny valgkomite for neste år, hvor 

avdelingsstyret har innstilt. Forslaget ble offentliggjort på fagforeningas hjemmesider 18. mars i 

henhold til vedtektene, og dirigentene ber styremedlem Dalwinder Singh opp for å redegjøre for 

avdelingsstyrets innstilling.  

Singh redegjør for arbeidet gjort av dagens valgkomite, som styret synes har vært både godt og 

grundig gjennomført. Styret spurte derfor alle medlemmene i dagens valgkomite om gjenvalg, det 

var kun Kim Emil Halvorsen som ikke ville grunnet ansettelse på regionskontoret. Styret har derfor 

forespurt Niklas Engelsen som kunne tre inn her. 

Dirigent takker for redegjørelsen og går til votering:  

Avdelingsstyrets innstilling til ny valgkomite valgt ved akklamasjon 

Ny valgkomite til årsmøtet 2024 består da i sin helhet av:  

Leder: Tormod Aarum (IKEA Furuset) 

Medlemmer: Sissel Weholdt (Pensjonist), Håvard Lundkvist (Meny Lambertseter), Li‐Mei Berglid (LOs 

distriktskontor Akershus) og Niklas Engelsen (Pluss +) 

 

Med dette er den formelle agendaen slutt. Dirigentene takker årsmøtet for tillitten og samarbeidet.  

Dirigentene gir så ordet til fagforeningas nestleder Charlott Pedersen som takker dirigent og 

sekretær for en god jobb.  Videre takkes Dalwinder Singh særskilt av, som nå har tredd ut av styret. 

Blomster overrekkes, og årsmøtesalen takker Singh av med stående applaus. 

Nestleder takker til slutt alle oppmøtte medlemmer for samarbeidet og ønsker vel hjem.  

 

Årsmøtet avsluttes 15:57 

 

Referent: Charlotte Dyrkorn 

 

Signering av prototokoll: 

 

   



 


